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INTERPELACJA

Zwracamy się z interpelacją w sprawie dotyczącej bezpieczeństwa dzieci w naszych

przedszkołach. Obserwując tego typu placówki zauważamy powtarzający się problem
zakrztuszeń wśród najmłodszych podopiecznych. W związku z tym chcemy podjąć kwestię

zakupu specjalistycznych urządzeń, które mogłyby skutecznie pomóc w nagłych przypadkach
zakrztuszeń. W praktyce przedszkolnej zakrztuszenia zdarzają się niezbyt często, ale czas

reakcji w takich sytuacjach jest kłuczowy, a skutki takich incydentów mogą być tragiczne.

W związku z powyższym chcielibyśmy zadać kilka pytań:

1. Czy rozważano możliwość zakupu urządzeń do odkrztuszania dla przedszkoli w

naszym mieście?

Czy są podejmowane jakieś działania, aby zminimalizować ryzyko zakrztuszeń i

zapewnić w takich przypadkach bezpieczeństwo najmłodszym?

Czy można wygospodarować pieniądze na zakup tego rodzaju urządzeń w

najbliższym czasie?

Zdajemy sobie sprawę, że bezpieczeństwo dzieci jest priorytetem dla naszej społeczności,

dlatego też zwracamy się z prośbą o podjęcie działań w celu zapewnienia odpowiednich
środków zaradczych. Uważamy, że zakup urządzeń do odkrztuszania to dobra inwestycja
zarówno dla poprawy warunków pracy personelu przedszkolnego oraz minimalizacja

zagrożeń dla naszych milusińskich.

Z poważaniem
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